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Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Hellendoorn. 
Aan de leden van de gemeenteraad van Hellendoorn. 

Betreft: herziening vervoersvoorzieningen WMO. 

Geacht college. 

In de krant van 7 september lazen wij dat het college het besluit heeft genomen om een 
herziening in de vervoersvoorzieningen WMO door te voeren. 
Naar mening van GemeenteBelangen zouden deze herzieningen tenminste met de 
commissie Samenlevingszaken besproken moeten worden en voorgelegd moeten worden 
aan de raad. Het gaat hier om een beleidswijziging op het Besluit maatschappelijke 
ondersteuning gemeente Hellendoorn 2010 en dat is een bevoegdheid van de 
gemeenteraad. 

Wij zijn erg teleurgesteld dat het college van mening is, met uitzondering van wethouder Ten 
Have, dat dit besluit zonder betrokkenheid van de raad genomen kan worden. 

Wij hebben al mensen gesproken die een brief van de gemeente hebben gekregen waarin zij 
een keuze moeten maken voor het gebruik van een vervoerspas van de regiotaxi of niet. Zij 
moeten voor 15 september reageren anders wordt er van uitgegaan dat zij vanaf 1 januari 
gebruik gaan maken van de regiotaxi. Dit gaat allemaal veel te snel. Mensen kunnen 
nauwelijks overzien wat de gevolgen voor hen betekenen. Zeker voor mensen die 
maandelijks een geldbedrag krijgen voor om hun eigen vervoer te regelen is de verandering 
moeilijk te overzien. Voor hen staat een stuk vrijheid op het spel. 
GemeenteBelangen heeft begrip voor het feit dat er bezuinigingen zullen komen. Echter, als 
er draagvlak gecreëerd moet worden voor bezuinigingen is het beter om daar open met 
elkaar over te praten en samen keuzes te maken. 

Wij zullen de voorzitter van de commissie Samenlevingszaken vragen de nota voor 
burgemeester en wethouders ter bespreking op de agenda van de vergadering van 21 
september te zetten. 

Met vriendelijke groet, namens de fractie van GemeenteBelangen 

M.M.T. Knobben-Tijhaar. 


